
 

1/3 

Skolebestyrelsesmøde 
Fjordlandsskolen 
 

 

Referat fra møde i Skuldelev 

D. 17.12.2024 kl. 17.-19.30 

 

 

 

MØDEDELTAGERE 

Klaus Bertelsen  

Anne Hegestand  

Brian Nielsen   

Jimmy Petersen  

Katharina Manniche   afbud 

Henrik Jensen  

Randi Petersen  

Jesper Højlund   afbud 

Steffen Hansen  

Heidi Mollerup – suppleant    afbud 

Iben Iversholt – suppleant  

Malene Foyers – suppleant  

Biana Hartvigsen – suppleant  afbud 

 

 

 

Inviterede: ledelse og 

elevrådsrepræsentanter 

 

 

 

Dagsorden 
 

 

 

Sag nr. 1 Nyt fra formand, skoleleder, afdelinger, personale og elevråd 

 

Formand: 

Anne starter op i foreningen skole og forældre i morgen. Anne vil drøfte 

hvordan man kan hjælpe normalskolerne med de specialpædagogiske elever 

der går i dem.  

Der har været møde imellem skolebestyrelsesformænd. De vil mødes 4 gange 

om året, og forsøge at være på forkant i forhold til det politiske niveau. 
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Skoleleder: 

Skolens ledelse er gået i gang med fagfordelingen. Der arbejdes på en ny 

ressourcetildelingsmodel. Derudover er der tvivl om hvor mange klasser, der vil 

være op skolen næste år, særligt omkring 0. kl. i Dalby.  

Der opleves flere og flere forældre der ikke kan finde ud af at tale og skrive i 

en god tone. Flere medarbejdere er sygemeldt på grund af dette.  

 

Afdelinger: 

SFO er udfordret på den normering der er på de små afdelinger. Der er snak, 

om man i sommerferien kan have SFO på kun en matrikel, i den første og 

sidste uge. (de midterste fire er lukkeuger med behovspasning) 

 

Skuldelev er blevet udeskole certificeret, og havde borgmesteren på besøg i 

den anledning. Der har været høstfest i november. Der har lige været 

krybbespil og Lucia. 

 

Skibby har haft Lucia. Der er fællessamling i hallen på fredag. De skal også i 

kirke på fredag. Der har været terminsprøver på 8. og 9. årgang. Der har 

været fælles klippeklistre for hele afdelingen.  

 

Dalby er i gang med at samle lærerforberedelsespladserne i det gamle 

billedkunstlokale. Der har været juletræstænding i hallen.  

 

 

Sag nr. 2  - Økonomi – Jimmy fremlægger status på budget 2024 

 

Der kommer et lille underskud i 2024. Der vil være et underskud fra starten af 

2025 da vi vil bruge for mange lønkroner både på inklusions og 

normalskoleområdet. Det skal indhentes i løbet af året.  

 

 

 

Sag nr. 3 Karakter 6.-7. årgang. Vi skal som skole beslutte, om vi vil 

indføre karaktergivning på 6.-7. årgang. Skolebestyrelsen drøfter dette og 

kommer med en anbefaling.  

 

Drøftet 

 

 

Sag nr. 4 Forældremøde/kontaktforældremøde foråret 2025. Skal 

skolebestyrelsen afholde et møde og hvad skal indholdet være? Kan vi få en 

dato i kalenderen? 

 

Der skal være en tilmelding til arrangementet så vi løbende kan justere, hvor 

stort et lokale der skal bruges. 

Elevrådet må meget gerne være med.  

Eleverne kan evt. producere plancher m.v. 

 

Uge 18 er i spil, men afventer at Anne snakker med skole og forældre om 

hvad/hvornår de evt. kan bidrage med.  
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Sag nr. 5 Opfølgning på skolebestyrelsens arbejde med skolens struktur, 

økonomi og børnetal. På sidste bestyrelsesmøde blev forskellige 

indsatser drøftet. Skolebestyrelsen får en status på indsatserne. 

 

Drøftet 

 

 

 

Sag nr. 6 Evt. 

 

Det undersøges hvor mange elever der skal vente på bus efter skoletid, og om 

man kan tilbyde dem et lokale de kan vente i.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


